
Хроника

 Председник Народног покрета Србије (НПС) и посланик Мирослав Алексић рекао је да
људи из коалиције "Србија против насиља" нису успели да га убеде да је бојкот избора
добра опција и оценио да не могу изборни услови 2. јуна да буду гори него 17. децемба
прошле године.

  

Он је за данашњи лист Нова казао да мисли да није исправно да неко бојкотује изборе
само у Београду и оценио да то „нема ефекта“.

  

„Ако се одлучимо за борбу, радикалну, бојкоташку, то значи да излазимо из свих
општина, излазимо из парламента, враћамо мандате и излазимо на улицу у борбу. Шта
ово сад значи? Мало смо тамо, мало овамо. То не пије воду“, навео је Алексић.

  

Он је оценио да у Београду опозиција има добре изборне шансе и да би бојкот значио
предају главног града „на тацни“ актуелној власти.
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„Нисам био спреман да се сваки пут повинујем одлукама за које мислим да нису добре“,
изјавио је Алексић.

  

На предстојећим градским и локалним изборима у Београду учествоваће коалиција коју
чине НПС, Зелено-леви фронт, Демократска странка, Покрет слободних грађана,
Еколошки устанак и странке Ново лице Србије.

  

(Нова,рс-Бета)
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